



「DBS Black World Mastercard® Travel in BLACK 遊戲獎賞

– 贏取巴黎、東京或台北雙人來回機票」結果公佈

Announcement of “DBS Black World Mastercard® Travel in BLACK Game Reward – Win Paris, Tokyo or Taipei Round-trip Flight Tickets for Two”

#	得獎者暱稱 Nickname of winner	得獎者手提電話 Mobile number of winner	得獎者電郵地址 Email address of winner	獎賞 Prizes
1	E***st	62****58	Tok*****mail.com	DBS\$5,184 (即可兌換 108,000 里數 · 相等於兌換香港至巴黎經濟客位雙人來回機票一套*) DBS\$5,184 (i.e. 108,000 miles, equivalent to redeem round-trip economy class flight tickets from Hong Kong to Paris for two)
2	Da*****24	65****11	Chenzheng*****mail.com	DBS\$2,400 (即可兌換 50,000 里數 · 相等於兌換香港至東京經濟客位雙人來回機票一套*) DBS\$2,400 (i.e. 50,000 miles, equivalent to redeem round-trip economy class flight tickets from Hong Kong to Tokyo for two)
3	J***y	91****24	Kwc*****mail.com	DBS\$1,440 (即可兌換 30,000 里數 · 相等於兌換香港至台北經濟客位雙人來回機票一套*) DBS\$1,440 (i.e. 30,000 miles, equivalent to redeem round-trip economy class flight tickets from Hong Kong to Taipei for two)

* DBS\$的相等價值的計算方法是根據 2023 年 10 月 1 日適用信用卡以飛行里數換領比率 DBS\$48 = 1,000 里數和亞洲萬里通網站的數據計算。

*The Equivalent Value of DBS\$ is calculated based on the Flying Miles conversion rate at DBS\$48 = 1,000 Flying Miles and the data on the website of Asia Miles on 1 October 2023.

本行將以短訊及電郵通知得獎者有關領獎安排。

Award arrangement notification will be sent by SMS and email to the winners.



本活動之推廣期為 2023 年 10 月 19 日至 2023 年 10 月 22 日(包括 2023 年 10 月 19 日優先體驗日)。

The Promotion runs from 19 October 2023 to 22 October 2023 (including the Experience Day on 19 October 2023).

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線 2290 8888。

For enquiries, please call our Customer Service Hotline at 2290 8888.

星展銀行（香港）有限公司

DBS Bank (Hong Kong) Limited

2023 年 10 月 31 日

31 October 2023